
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1667
Vil ministeren redegøre for, hvordan Staten og Kommunernes Indkøbsservice (SKI) på-
tænkes at sikre og dokumentere, at produkter, som gives SKI’s nye mærke ”… eller 
tilsvarende”, lever op til samme krav, som produkter, der har fået et officielt miljømærke? 
Der henvises til indlægget ”SKI: Nye mærker skal sætte turbo på det offentliges grønne 
indkøb” fra Altinget den 17. maj 2021 (www.altinget.dk/kommunal/artikel/ski-nye-maerker-
skal-saette-turbo-paa-det-offentliges-groenne-indkoeb).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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